
Adi Jevšnik — 70-letnik
Tedni, nalančno 12. 2. 1984, je

Adi Jevšnik, upokojeni polkov-
nik, praznoval visok življenjski
jitbilej — 70 lel plodnega in de-
lavnegu livljenja. Rodilseje v ru-
darski družini i Zagorju sredi
prolelarcev-rudarjev.

Že v zgodnji mladosti je okusil
grenak knth rudarjev. Vključil se
je i vse delavske napredne organi-
zacije, ki so jih imeli rudarji. Za-
rudi nuprednega mišljenja in de-
lovunjajebilže 1932. letasprejetv
organizacijo SKOJ. Po vdoru
okupatorja so ga Nemci ie avgu-

sta 1941. leta aretirali in odpeljali
\ Mutthmtsen, kjer je bil vse do
1943. leia. Ko je prišel domov, je
lukoj odšel v partizane, kjcrje kol
izkitšen druibenopolitiini delavec
opravljal različne odgovome
dolinoiti od politkomisarja čete
pa do polilkomisarja partizanske
brigade.

Po osvoboditvije ostal v JLA in
nadaljevul delo kot višji oficir med
mladimi pripadniki JLA. Leta
1958 je bil odrejen za predsedniku
razmejitvene komisije na tria-
škem delu meje med Ilalijo in Ju-
gosluvijo, kjer je uspešno opravil
svojo nalogo.

Po upokojitvi 1963. leta se je
Adi Jevšnik naselil v krajevni
skupnosti Kodeljevo. Nemirni
duh mu ni dal. da bi užival zaslu-
ien pokoj. Takoj se je vključil i
delo na lerenu v raznih druibeno-
političnih organizacijah in druš-
nih.

Opravljal je menda ie vse dolž-
nosti, ki so moine v okviru kra-
jevne skupnosti. Bil je sekretar
00 ZK v KS, predsednik KK
SZDL, KO ZZB NOVin ZR VS;
predsednik raznih komisij pri kra-
jevni skupnosti in društvih in ne
nazadnje, kljub vi.ioki starosli in
šibkem zdravju, predsednik sveia
KS Kodeljevo. Prav o lej zadnji
dolinosti pa je treba povedati
nekaj besed. Žepo svoji funkciji jc
bil vključen v deiovnilok vseh or-
ganov delegatskega sistema v KS
in občini. To dolžnosi, ki jo je do
nedavna opravljal, je imel tudi v
času, ko so se dogajale lako v
svetu kot pri nas zelo pomembne
reii: zaostrovanje na mednarod-
nem prizorišču, smn naših velika-
nov Kardelja in lovariša Tila. Vse
to ttidi ni moglo mimo krajevne
skupnosti; še posebno kar se tiče
SLO in DS. Pra\ temu področju
pa je Adi Jevinik posveeal vso po-
zornost in znanje.

Prizadevat se je tudi za urbano
uredilev naše KS. Pri rejeren-
dumu za sumoprispevek ler pri
splošnih volitvah pa je prav svet
KS prispeval največ. V sodelova-
nju s KK SZDL in drugimi DPO
so bile te akcije vedno dobro izpe-
Ijane. Trudil se je, da naši maliki
dobijo svoja igrišča in jasli, da
šola dobi telovadnico, da so mladi
in siarejši organizirani v interesne
dejavnosli v KS v.obliki sekcij ter
širijo svoje delovanje. Zarudi
1 sega tega uživaAdi Jevšnik spoš-
tovanje in ugled pri vseh krajanth.
Radi slišijo njegove žive in od-
ločne besede na raznih zborih in
shodih.

Je še vedno živahen in neprizna
svojih let, še vedno je delaven v
\seh DPO in društvih KS Kode-
Ijevo.

Zalorej mislim, da je prav, da r
imenu iseh krajanov Kodeljevega

tzaielimo tovarišu Adiju Jevšniku
še mnogo lei, du še naprej lako
pogosto slišimo njegov glas med
nami r boju za lepšijulri naše do-
movine in naše krajevne skupno-
slL V imenu \>seh

samoupravnih organov
,DP0 in društev Kodeljevega
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